
Medicinska škola proslavila 60. obljetnicu  
 
12.06.2018. 
 
U petak 10. lipnja u Hrvatskom narodnom kazalištu u Varaždinu, održana je svečana 

sjednica povodom obilježavanja 60 godina rada Medicinske škole Varaždin. 

 

Sjednici su osim ravnateljice škole Mirjane Grabar Kruljac, zaposlenika i učenika 

prisustvovali i saborski zastupnici Anđelko Stričak i Josip Križanić, ministrica znanosti 

i obrazovanja Blaženka Divjak,  dožupan Tomislav Paljak i pročelnik Upravnog odjela 

za prosvjetu Miroslav Huđek. 

 

 

 

- Iz naše škole izašlo je puno uspješnih mladih ljudi koji su danas zaposleni u struci ili 

su nastavili školovanje. Javljaju nam se bivši učenici iz cijelog svijeta koji su uspješni 

liječnici, medicinske sestre, farmaceuti, sveučilišni profesori. To doista pokazuje 

kvalitetu naše škole - rekla je povodom svečane sjednice ravnateljica Medicinske 

škole Mirjana Grabar Kruljac 

 



Također, ravnateljica Grabar Kruljac ovom je prilikom napomenula kako imaju mnogo 

planova za budućnost, a jedan od prvih je da postanu regionalni centar inovativnih 

zdravstvenih tehnologija. Saborski zastupnik Josip Križanić, naglasio je da je i sam 

bio učenik Medicinske škole u Varaždinu. 

- Medicinska škola u Varaždinu bila je jedna od najstrožih škola, ali odnos profesora 

prema nama bio je kao odnos roditelja prema vlastitoj djeci, dakle bili smo jedna 

velika i topla obitelj. U toplim prostorima Uršulinskog samostana, učili su nas živjeti i 

ponašati se, reagirati u teškim kriznim situacijama kao što su: biti uz teško bolesnog 

čovjeka, tješiti nekoga tko ima bolesno dijete ili razgovarati s ljudima kada im najbliži 

odlaze. Zato sam zahvalan svojim dragim profesorima a u ime svih 60 generacija 

učenika ove škole, što su od nas stvorili ljude.  

 

Ministrica Divjak naglasila je kako je ovih dana Medicinska škola Varaždin 

proglašena najboljom školom u području zdravstva u cijeloj Hrvatskoj. 

- Radi se o preliminarnim bodovima koji se odnose na potencijale za osnivanje 

regionalnih centara kompetentnosti i to pokazuje veliki napor i trud koji je uložen u 

rad ove škole i čestitam svima koji su omogućili da ova škola na ovaj način izraste i 

bude prepoznata kao najbolja - rekla je ministrica Divjak.  

 

 



 

 

 

 


